
 

Referat skolebestyrelsesmøde på Grøndalsvængets Skole 
31.10. 2018 kl. 17.30 – 19.30 

Sted: Bygning2 – Rørsangervej / indskolingsbygningen  

Deltagere:  Stine, Tenna, Lene, Thomas Hvid, Rikke, Kitty, Katrine, Dan, GF, FK, Kristoffer, AHN, MF, Ahmed og Sebastian 

Afbud: Malik, Lene 

Emne (ansvarlig) Hvad skal vi udrette? Proces hvordan?) Tid Beslutning – hvem gør hvad? 

Præsentationsrunde   5 min  
Formalia  
 
 

Følge op på og godkende 
referat 
 

Bilag 
 
 
 

5 min  
Referat godkendt 
Dagsorden -tilføjes punktet ”morgencafe” under eventuelt. 
Godkendes. 

Lidt info fra – og om – 
vores nye skoleleder 
 

Orientering Kristoffer har ordet.  
10 min. 

 
Kristoffer fortæller kort om sig selv og hans tanker omkring jobbet 
som skoleleder på GVS. 

 
Skolens modtagelse af 
ny skoleleder 
 

 
Orientering 

 
GF orienterer om skolens 
planer. 

 
5 min. 

 
Torsdag tager en samlet skole imod Kristoffer i idrætssalen kl. 10.00 
med et par korte taler – bl.a. fra elevrådsformanden og 
næstformanden samt et par sange med skolens kor. 
I 12-pausen er der fællesspisning for personalet i læringscentret 
 
Der vil desuden blive arrangeret en indsættelsesreception i den 
nærmeste fremtid, hvor skolebestyrelse, eksterne 
samarbejdspartnere, forvaltning, ledere fra området samt 
personalet bliver inviteret. 
 

Nyt fra elevråd 
 
 

Sikre at sager fra elevrådet 
bliver behandlet og evt. 
implementeret. 
 

Elevrådsrepræsentanterne 
orienterer om emner 
behandlet i elevrådet 
 
 

10 min.  
Ahmed orienterer fra elevrådsmødet, som blev holdt i dag. 
Det er blevet besluttet at GVS-elevrådet sender formand og 
næstformand til Landskonferencen for Danske skoleelever i 
november. De glæder sig begge til at deltage. 
 



Ahmed og Sebastian orienterer 
om tilbuddene fra Danske 
skoleelever. 

Elevhåndbog for elevrådsmedlemmer 
Ahmed har gennemlæst elevhåndbogen og opridser kort rammen 
for elevrådet og hvordan han ser sig selv som formand i denne 
ramme. 
 

 
Elev-whiteboards som 
redskab i 
undervisningen 
 

 
Foreslået af elevrådet på sidste 
SBmøde.  
Beslutte SBs holdning forslaget. 

 
Gennemgang af 
omkostninger  
Drøftelse af fordele og 
ulemper. 
 

 
10 min. 

 
GF foreslår, at der indkøbes et antal whiteboards til afprøvning i 8. 
og 9. kl. Helt konkret vil det være nærliggende at KA elever, er de 
første der afprøver.  
SB bakker op omkring forslaget.  
GF sørger for indkøb. 
 

Distriktsændringer  Beslutning om næste skridt. 
  

Opfølgning på 
skriveudvalgets arbejde. 
Drøftelse af fortsatte 
arbejde. 
 

15 min.  
Stor ros til skriveudvalget for deres artikel.  
Ang. det fortsatte arbejde: Rikke og Dan er gået i dybdeborende ift. 
at få overblik og indsigt i, hvad der i øjeblikket sker ift. 
distriktsændringsdrøftelserne i det politiske liv. Det er tydeligt, at 
det vil kunne betale sig at GVS-forældre går aktivt ind i arbejdet 
med at påvirke politikere via bl.a. læserbreve og høringssvar. 
Udvalget fortsætter sit fokus og vender tilbage, når der er brug for 
opbakning fra øvrige. 
 
 

 
Nyt fra Lokaludvalget 
 

 
Orientering 

 
Dan fortæller om 
Lokaludvalgets arbejde. 
 

 
10 min. 

 
Dan gennemgår rammer og indhold for Lokaludvalget. 
 
Opsummering: 
Lokaludvalget skal styrke nærdemokratiet og fungere som 
bindeled/sikre dialog mellem københavnerne og politikerne. 
Lokaludvalget har to underudvalg: 
Bymiljø 
Byliv 
Dans deltagelse i SB på GVS er på forsøgsbasis med henblik på at 
lave røde tråde i udviklingen i område Bispebjerg. 
 
 



Byggesag 
 
 
 

Seneste informationer 
behandles.  

Status på genhusning og 
indflytning 
 

5 min. GF giver kort status. Der ikke sket store ændringer siden sidst. 
Tidsplanen er umiddelbart ikke ændret ift. indflytning i 
hovedbygning pr. januar.     
 

 

Retningslinjer   
Lejrskole/hytteture 
Beslutning om placering af 
lejrskole i udskolingen. 
 

Fremlæggelse af 
udskolingens 
tilbagemelding. 
Drøftelse. 
 
Bilag fra sidste SBmøde. 
 

15 min.  
Udskolingen melder tilbage at de har et bredt ønske om, at 
lejrskolen til 9. årg.  
Skolebestyrelsen bakker op om dette og det besluttes at lejrskolen 
flyttes til 9. kl. – samt at retningslinjerne fremlagt på seneste møde 
besluttes inklusiv denne ændring. Ændringen vil først træde 
igennem i skoleåret 2020-21. Da nuværende 8. årg. skal på lejrskole 
i dette skoleår. 
 
 

Kontaktforældremøder 
/ forældremøder 
 

Evaluering af dette års opstart. 
Drøftelse af plan for kommende 
skoleår. 

Drøftelse og beslutning  
 
 
 

20 min.  
SB vil gerne bakke om skolens arbejde med at få flere forældre til at 
deltage i forældremøderne. SB har igennem flere år vendt tilbage til 
spørgsmålet om, hvordan skolen kan få flere forældre til at deltage 
mere aktivt i forældremøder.  
SB vil gerne arbejde udviklende omkring dette, men anerkender, at 
lærere og pædagoger er en vigtig samarbejdspartner i dette 
arbejde. Det besluttes at emnet foreslås personalet til drøftelse i 
løbet af skoleåret og at det derefter bæres tilbage i SB. 
 

Morgencafe 
 

    
Kristoffer er indstillet på at deltage i morgencafe fremover. 
AHN foreslår at flytte morgencafe til fredag, da det vil give god 
mening, at forældrene så vil kunne blive til morgensang 
efterfølgende. Umiddelbart ser det ud til at cafeen vil kunne lægges 
fredage. 
 

Nyt fra…. 
 
 

- Forældrene 
- Personalet 
- Ledelsen 
- KKFOén 

 

 
 
Indskrivning 

10 min. Personalet:  
Der er skolebal i næste uge i vores nye tumlesal. Vi glæder os. 
Ledelsen: 
Vi har i dag sagt farvel til to personaler, en m børnehaveklasseleder 
i barselsstilling, der har fået fast job, samt en indskolingslærer. Der 
er fundet afløser for begge.  



 

KKFO: 
Finn orienterer om klasseledelseskursus samt KIDS projekt. 
Forældre 
Der spørges ind til om der måske kan komme billeder af de ansatte 
på KKFO, således det er nemmere at orientere sig som forældre? FK 
lover at kigge på det. 
 
 

Eventuelt og næste 
møde. 

Næste møde 26. nov. 2018  5 min. 
 
 

 
 


